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1/9 V odpovědi prosím uvádějte naše číslo jednací. 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity 

Zápis ze 179. zasedání 11. 4. 2017 

 

Přítomni: 
● doc. Mgr. Lenka Lacinová, Ph.D. 

● Mgr. Stanislav Ježek, Ph.D. (příchod v 16:15 hod.) 

● doc. Mgr. et Mgr. Oldřich Krpec, Ph.D. 

● Mgr. Hubert Smekal, M.A., Ph.D. 

● Mgr. Eva Šlesingerová, Ph.D. 

● Mgr. Ing. Martin Černý 

● Jakub Hruška 

● Mgr. Žaneta Vencourová 

 

Omluveni: 

● Mgr. Otto Eibl, Ph.D. 

● Mgr. et Mgr. Vít Borčany 

● Mgr. Jan Skalík 

 

Hosté: 

● doc. PhDr. Břetislav Dančák, Ph.D. 

● doc. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D. 

● doc. PhDr. Martin Vaculík, Ph.D. 

● Ing. Pavlína Kadlčková, DiS. (příchod v 16:15 hod.) 

Program jednání: 

1) Projednání návrhu na jmenování doc. PhDr. Martina Vaculíka, Ph.D. 

proděkanem pro výzkum a doktorské studium. 

2) Schválení návrhu na jmenování nových členů Vědecké rady FSS – 

prof. PhDr. Jiřího Lacha, Ph.D., M.A. (FF UP v Olomouci), 

prof. RNDr. Hany Librové, CSc. (FSS MU), doc. PhDr. Martina Vaculíka, Ph.D. 

(FSS MU). 



2/9 

3) Schválení Výroční zprávy o hospodaření Fakulty sociálních studií MU 

za rok 2016. 

4) Schválení modifikovaných pravidel sestavování rozpočtu 

Fakulty sociálních studií MU pro kalendářní rok 2017. 

5) Schválení rozpočtu Fakulty sociálních studií MU pro kalendářní rok 2017. 

6) Schválení prodloužení mandátu členů Disciplinární komise FSS –

 Mgr. et Mgr. Jiřího Baroše, Ph.D., doc. PhDr. Ivy Šmídové, Ph.D. 

7) Různé. 

Program byl schválen (7 pro, 0 proti, 0 se zdržel). 

Průběh jednání: 

1) Projednání návrhu na jmenování doc. PhDr. Martina Vaculíka, Ph.D. 

proděkanem pro výzkum a doktorské studium. 

Děkan Dančák: Úvodem sdělil, že dochází k jedné z největších změn na FSS –

 formálnímu oddělení výkonu exekutivní funkce proděkana pro výzkum a doktorské 

studium a funkce vedoucího Institutu pro výzkum dětí, mládeže a rodiny, a z tohoto 

důvodu je nutná personální změna ve funkci proděkana. Ačkoliv tato změna není 

podmíněna hlasováním AS FSS, považuje za důležité, aby tato poradní funkce získala 

ze strany AS FSS v navržené osobě docenta Vaculíka důvěru. Od jeho zapojení očekává 

kontinuitu v dlouhodobého záměru směřování fakulty, současně však vítá možnost 

nabídnout jiný, inovativní pohled na záležitosti týkající se vedení FSS. 

Docent Vaculík: Představil svůj přístup k funkci proděkana pro výzkum a doktorské 

studium prostřednictvím čtyř stěžejních bodů – v první řadě odpovědnosti spojené 

s výkonem dané funkce, jejíž vysoké míry si je vědom, dále kontinuity na velké 

množství dosud dobře odvedené práce v dané funkci, důraz na výkon funkce jako 

kvalitní služby poskytované v rámci FSS a otevřenosti, zejména ve vztahu 

ke komunikaci s vedoucími jednotlivých institutů a kateder. Rovněž uvedl, že by chtěl 

nadále přispívat k vytváření dobrých podmínek pro podávání kvalitních vědeckých 

výkonů na FSS. 

Senátorka Šlesingerová: Vznesla na docenta Vaculíka dotaz týkající se jeho představy 

o konkrétnějších krocích při žádostech o získání mezinárodních grantů v rámci FSS. 

Současně vyjádřila své pochybnosti o tom, zda je dostačující, pokud je danou záležitostí 

pověřen v rámci FSS jediný člověk. 

Docent Vaculík: Odpověděl, že se dle jeho názoru na FSS nachází mnoho lidí, kteří 

mají zkušenosti s účastí v mezinárodních projektech, rád by kolegy oslovil s návrhem 

vzniku pracovní skupiny tvořené špičkovými pracovníky, v rámci níž by byly řešeny 

věci, které by se na fakultě měly posunout kupředu, kdy vzniklá témata a závěry s nimi 
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spojené by byly následně představeny vedení fakulty. Dodal, že cítí, že je třeba zapojit 

do těchto záležitostí větší množství lidí. 

Děkan Dančák: Upřesnil, že personální změna se odehraje 1. 5. 2017. 

Hlasování: 

AS FSS projednal návrh na jmenování doc. PhDr. Martina Vaculíka, Ph.D. 

proděkanem pro výzkum a doktorské studium a schvaluje kladné stanovisko 

k budoucímu jmenování doc. PhDr. Martina Vaculíka, Ph.D. do funkce proděkana 

pro výzkum a doktorské studium (7 pro, 0 proti, 1 se zdržel). 

2) Schválení návrhu na jmenování nových členů Vědecké rady FSS – 

prof. PhDr. Jiřího Lacha, Ph.D., M.A. (FF UP v Olomouci), 

prof. RNDr. Hany Librové, CSc. (FSS MU), 

doc. PhDr. Martina Vaculíka, Ph.D. (FSS MU). 

Děkan Dančák: Sdělil, že v souvislosti s vývojem na fakultě a s ohledem na personální 

změnu ve funkci proděkana pro výzkum a doktorské studium, kdy je proděkan nedílnou 

součástí procesů uskutečňovaných v rámci činnosti Vědecké rady FSS, bylo navrženo 

rozšíření Vědecké rady o doc. PhDr. Martina Vaculíka, Ph.D. jako jejího interního 

člena. Současně byl jako externí člen VR FSS navržen prof. PhDr. Jiří Lach, Ph.D., 

M.A., jenž je děkanem Filozofické fakulty Univerzity Palackého v Olomouci, a jako 

interní členka navržena prof. RNDr. Hana Librová, CSc. z Katedry environmentálních 

studií FSS. 

Hlasování: 

AS FSS projednal a schvaluje návrh na jmenování prof. PhDr. Jiřího Lacha, 

Ph.D., M.A. (FF UP v Olomouci), prof. RNDr. Hany Librové, CSc. (FSS MU) 

a doc. PhDr. Martina Vaculíka, Ph.D. (FSS MU) členy Vědecké rady FSS 

(8 pro, 0 proti, 0 se zdržel). 

3) Schválení Výroční zprávy o hospodaření Fakulty sociálních studií MU 

za rok 2016. 

Tajemnice Kadlčková: Představila výsledek hospodaření FSS za rok 2016, který byl 

oproti plánovaným výnosům a nákladům přibližně o 20 000 000 Kč vyšší, a plánovaný 

hospodářský výsledek ve výši 600 000 Kč, reálně činil 1 444 000 Kč. Z hospodářského 

výsledku je 10 % odváděno do Fondu odměn MU, 90 % lze rozdělit v rámci FSS, kdy 

celým hospodářským výsledkem v rámci FSS byl posílen FRIM. 
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Hlasování: 

AS FSS projednal a schvaluje Výroční zprávu o hospodaření Fakulty sociálních 

studií MU za rok 2016 (8 pro, 0 proti, 0 se zdržel). 

4) Schválení modifikovaných pravidel sestavování rozpočtu Fakulty sociálních 

studií MU pro kalendářní rok 2017. 

Tajemnice Kadlčková: Přiblížila úpravy učiněné v již dříve AS FSS 

schválených pravidlech sestavování rozpočtu FSS MU pro kalendářní rok 2017, kdy 

nutnost těchto změn pramenila ze skutečnosti, že tato pravidla byl sestavována v době, 

kdy byl ze strany Rektorátu MU k dispozici rozpočet na letošní rok, který počítal 

s výsledky hodnocení za vědu a výzkum uplatněnými ve stejné výši, v jaké byly 

uplatněny v roce 2015, neboť výsledky tohoto hodnocení za rok 2015 byly spočteny až 

začátkem března tohoto roku a na VŠ rozeslány v polovině daného měsíce. Byly 

upraveny dva články daných pravidel, které se týkají rozdělení studijního výkonu 

a výkonového ukazatele z částky přidělené normativně z Rektorátu MU mezi katedry 

a rozdělování institucionální podpory. 

Hlasování: 

AS FSS projednal a schvaluje modifikovaná pravidla sestavování rozpočtu Fakulty 

sociálních studií MU pro kalendářní rok 2017 (8 pro, 0 proti, 0 se zdržel). 

5) Schválení rozpočtu Fakulty sociálních studií MU pro kalendářní rok 2017. 

Tajemnice Kadlčková: Připomněla, že v březnu byl AK FSS schvalován rozpočet FSS 

pro kalendářní rok 2017 ve struktuře univerzitní tabulky a investice a rozdělení 

hospodářského výsledku, z důvodu změny rozpočítání normativů podle aktuálních 

hodnot výsledků hodnocení za vědu a výzkum, které Úřad vlády ČR za rok 2015 

spočítal v březnu tohoto roku, došlo ve vztahu k FSS ke změně výše přiděleného 

provozního příspěvku a institucionální podpory. V rámci FSS se změnil poměr 

rozdělení provozního příspěvku mezi fixní částí, která odpovídá studijním výkonům 

přepočteným přes kreditový výkon jednotlivých kateder, která byla oslabena na 80 %, 

a výkonový ukazatel posílen na 20 %, v rámci něhož se změnily váhy jednotlivých 

indikátorů i indikátory, tak, jak je stanoveno ve schválených pravidlech sestavování 

rozpočtu. Poprvé v tomto roce byly indikátory počítány oborově, v předchozích letech 

byly indikátory počítány většinou za katedry, objemy účelových neinvestičních 

prostředků na vědu a výzkum byly stanoveny dle oborů, to znamená za katedru 

a institut, který k ní patří. Většina institutů navázána na jednu katedru, pouze za 

Mezinárodním politologickým ústavem stojí dvě katedry, na základě součtu jejich 

RIVových bodů je přidělena institucionální podpora MPÚ, kdy Katedra politologie má 

vyšší vědecký výkon než Katedra mezinárodních vztahů a evropských studií, objem za 

grantové projekty z MPÚ, jejichž řešitelem je zaměstnanec jedné z kateder, byly 

připočteny do objemů příslušné katedry, proto prostředky z institucionální podpory byly 

rozděleny v poměru vygenerovaných RIVových bodů tak, že rozpočet 

Katedry politologie se zvedl, rozpočet Katedry mezinárodních vztahů se poměrně snížil 

(v rámci ukazatele K přibližně o 220 000 Kč), tím se mění celkový rozpočet těchto dvou 
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pracovišť, jiných pracovišť se tato úprava netýká. 

 

Senátorka Šlesingerová: V souvislosti s rozdílem ve financování kateder, výzkumných 

ústavů a účelových zařízení vyjádřila své mínění o tom, že centralizované zdroje tvoří 

skutečně velkou částku oproti zdrojům kateder, kterých mají skoro stejně jako 

výzkumné ústavy. S ohledem na skutečnost, že rozpočet je z 80 % tvořen dle výuky, se 

jí toto rozdělení zdá disproporční. Otázala se proto děkana Dančáka, jakým způsobem 

se určuje proporce mezi finančními zdroji kateder, výzkumných ústavů a účelových 

zařízení, zda se touto otázkou vedení fakulty bude zabývat a zda by bylo možné vytvořit 

přehled vývoje podílů těchto segmentů v čase. Závěrem dodala, že se jí zdá, že alokace 

zdrojů ve vědě a výzkumu není ve vztahu k rozdělení finančních prostředků dle výkonů 

adekvátní. 

Děkan Dančák: Úvodem odpověděl, že v letošním roce je objem centralizovaných 

prostředků vyšší než v loňském roce. Při každém sestavování rozpočtu je usilováno 

o nalezení možností, kde prostředky uspořit. Jedna z věcí, která dlouhodobě FSS tíží, je 

správné uchopení projektového řízení a propojení oddělení pro výzkum, doktorského 

oddělení a koordinátorů projektů. Vyjádřil svou domněnku, že propojení, ke kterému je 

směřováno, povede k vyšší efektivitě na straně ekonomického oddělení, personálního 

oddělení a doktorského oddělení a na projekty bude nahlíženo jako na jeden typ agendy, 

bez ohledu na jejich povahu. Zde by mohlo dojít k efektivnějšímu využití prostředků 

z hlediska personálního obsazení. Přímá vazba je zde i na knihovnu, v souvislosti s níž 

se rovněž objevuje případný prostor. Legitimní otázkou je, jak velké bude studijní 

a zahraniční oddělení v souvislosti se změnou počtu studentů na FSS – na jednu stranu 

je zde tlak na posilování zahraničního oddělení z důvodu stoupajících počtu studijních 

programů v anglickém jazyce, na straně druhé klesá kombinované studium a počet 

dalších studií. Dodal, že osobně předpokládá, že by FSS měla zůstat na stejné velikosti 

v českých programech, ve vztahu k anglickým studijním programům je dán případný 

prostor pro úvahu, kam směřovat dále, s ohledem na to, kam se budou tyto studijní 

programy vyvíjet. 

Tajemnice Kadlčková: Upozornila, že oblast vědy a výzkumu je v této souvislosti 

slabým místem FSS a dodala, že každá fakulta MU má jinak vnitřně organizačně 

členěná děkanátní pracoviště a jiné rozdělení agendové náplně mezi jejich příslušné 

součásti, proto je i možnost případného srovnání FSS s jinými fakultami obtížná. 

Správci rozpočtu by z hlediska zákona o finanční kontrole měli být oddělení od 

samotného projektového týmu, mají nezávisle a přísně sledovat naplňování podmínek 

projektů – nynějších 2,5 úvazku na ekonomickém oddělení FSS neúčtují, nedělají 

ekonomickou agendu jako takovou, ale plně se věnují projektům. 

Senátorka Šlesingerová: Vyjádřila své přesvědčení o důležitosti otázky klasifikace 

ve vztahu k evaluaci administrativních pracovníků a potřeby řešení této otázky. 

Děkan Dančák: V souvislosti s výše uvedeným dodal, že se stále jedná o zádrhel, 

se kterým se FSS potýká ve vztahu k administrativní zátěži akademiků. Na zahraničních 

univerzitách tento servis zajišťují profesionální týmy administrátorů, kdy toto řešení je 

z jeho strany jednoznačně podporováno. Vyvstalá otázka, z čeho tyto administrátory 

zaplatit, má dvě možná řešení – buď se vytvoří projekt a společně s ním i místa 

administrativních funkcí, nebo je třeba se zaměřit na důslednější identifikování 

pracovního naplnění jednotlivých osob a možnost sloučení administrativních úkonů 
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do jednoho systému, kde bude souznění lepší, což povede k ušetření času, který budou 

moci dané osoby využít k něčemu jinému. Je to směr, kterým se vedení FSS snaží jít, 

ale není to zcela jednoduché, neboť kultura jednotlivých pracovišť je poměrně odlišná – 

jsou instituty, na kterých převládá kultura administrátorů na akademické půdě, pak jsou 

pracoviště, kde jedna asistentka je schopná obsáhnout poměrně velký počet aktivit, 

protože část aktivit je na straně akademiků – různé kultury procesů řízení, které by 

na fakultě měly být podobné, tedy též skýtají prostor pro případné snížení nákladů 

lepším nastavením těchto procesů a hlavně systémových uchopením. Je to ovšem 

nesnadné rozhodování, neboť když přenecháte jako řešitel projekt administrátorovi, 

můžete přijít o přehled o všech potřebných informacích k jeho realizaci. Najít ideální 

model je obtížné, zvlášť s ohledem na disproporci mezi jednotlivými pracovišti 

z hlediska počtu zaměstnanců. 

Senátorka Šlesingerová: Uvedla dva konkrétní příklady – možnost propojení spolupráce 

při podávání žádostí o granty ze strany FSS a k tomu určeného oddělení na 

Rektorátu MU a možnost úlevy akademickým pracovníkům v centrálním řešení 

zpracovávání citací ze strany knihovny při přípravě habilitačních prací. 

Děkan Dančák: Souhlasil s tím, že knihovna je dobrý příklad. S knihovnou je 

dohodnuto, že zpracuje citace několika habilitací, a pokud bude s výsledky akademická 

obec spokojena, bude v tomto pokračovat dále. Nicméně připomněl, že za výsledky ručí 

ten, kdo podává habilitaci, odpovědnost nemůže být přenesena na knihovnu. 

Hlasování: 

AS FSS projednal a schvaluje rozpočet Fakulty sociálních studií MU pro 

kalendářní rok 2017 (7 pro, 0 proti, 1 se zdržel). 

6) Schválení prodloužení mandátu členů Disciplinární komise FSS –

 Mgr. et Mgr. Jiřího Baroše, Ph.D., doc. PhDr. Ivy Šmídové, Ph.D. 

Děkan Dančák: Požádal AS FSS o opětovné prodloužení mandátů 

Mgr. et Mgr. Jiřího Baroše, Ph.D. a doc. PhDr. Ivy Šmídové, Ph.D. jako členů 

Disciplinární komise FSS za účelem zajištění jejího fungování v závěru současného 

akademického roku, případně v nadcházejícím semestru, mimo jiné s ohledem 

na skutečnost, že právě v tomto období se řeší nejvíce disciplinárních přestupků. 

 

Hlasování: 

AS FSS projednal a schvaluje prodloužení mandátu členů Disciplinární komise 

FSS – Mgr. et Mgr. Jiřího Baroše, Ph.D., doc. PhDr. Ivy Šmídové, Ph.D. 

(8 pro, 0 proti, 0 se zdržel). 

7) Různé. 

Senátorka Šlesingerová: Informovala o podnětu, zda by se AS FSS vyjádřil ke kauze 

nenávistných projevů studentů i akademických pracovníků FSS v rámci diskuze 

pod příspěvkem na stránce Dětské koutku FSS Brno na Facebooku. 
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Předsedkyně senátu Lacinová: Doplnila, že se jednalo o diskuzi pod článkem, který 

stránka Dětského koutku FSS sdílela na své stránce, kdy v této diskuzi bylo nastoleno 

téma politizace Dětského koutku. 

Děkan Dančák: Za vedení FSS uvedl, že aktivity Dětského koutku FSS shledávají 

jednoznačně pozitivními. Dodal, že vytvoření celouniverzitní mateřské školky by bylo 

vítaným krokem, a to způsobem odpovídajícím závazku k podpoře rodičů-akademiků, 

kteří mají budovat své akademické dráhy a současně zodpovědně plnit i roli rodičů. 

Ze strany vedení FSS má Dětský koutek v rámci právního prostředí, ve kterém se 

nachází, maximální podporu. 

Místopředsedkyně senátu Vencourová: Doplnila, že onen sdílený článek se týkal 

schválení otcovské dovolené Poslaneckou sněmovnou ČR, v rámci diskuze pak byla 

řešena genderová tematika, ze strany Dětského koutku bylo poukazováno na to, že 

sdílení článku bylo zamýšleno jako informování o aktuálním dění v oblasti tematicky 

rodičům blízké. 

Senátor Krpec: Otázal se, zda do dané diskuze byli přímo zapojeni i pedagogové FSS. 

Senátorka Šlesingerová: Potvrdila zapojení pedagogů do dané diskuze tím, že jí bylo 

jedním ze studentů FSS řečeno, že do této i dalších debat podobného typu se zapojují 

i pedagogové FSS. 

Senátor Krpec: Nejprve řekl, že záleží na obsahu příspěvků pedagogů FSS do takových 

diskuzí. Je zde několik témat, která se prolínají – téma podpory Dětského koutku samy 

o sobě, dále téma týkající se toho, nakolik má být stránka Dětského koutku platformou 

politických témat, a téma účasti pedagogů v daných diskuzích. 

Senátor Ježek: Vyjádřil pochybnost o potřebě a vlastní možnosti systémového řešení. 

V případě konkrétního provinění zaměstnance fakulty je namístě o daném jednání 

informovat jeho nadřízeného a řešit dané jednání individuálně jako přestupek. Co se 

týče pohledu ze strany Dětského koutku, sdílel své přesvědčení o tom, že je 

Dětský koutek oprávněn diskuze u příspěvků na jeho stránce moderovat, a to případně 

i prostřednictvím mazání příspěvků. 

Děkan Dančák: Připomněl, že na Facebooku je pouze jediná oficiální stránka FSS, 

ostatní stránky vznikají z individuálních činností jednotlivých lidí na fakultě, a proto ve 

vztahu k takovým je velmi těžké vystupovat s jednoznačným stanoviskem. Jednání lidí 

spojených s FSS však má konsekvence spojené s dobrým jménem fakulty, a proto 

v takových případech řešení jednoznačné je. 

Místopředsedkyně senátu Vencourová: Poukázala na zcela korektní vyjádření některých 

pedagogů FSS v rámci dané diskuze na Facebooku. 

Docent Balík: Upozornil, že otázky názorové nelze regulovat. 

Senátorka Šlesingerová: Zopakovala, že tato diskuze není prvním případem takového 

jednání ze strany pedagogů FSS a že je třeba ve vztahu k této záležitosti, kdy studenti 

FSS čelí nenávistným projevům, a to i ze strany pedagogů fakulty, zaujmout názorové 

stanovisko. 
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Senátor Smekal: Vyjádřil nutnost pro možné další řešení dané konkrétní situace či 

situací podobných mít k dispozici nějaký další důkazní materiál. 

Předsedkyně senátu Lacinová: Dodala, že vzhledem k natolik fluidnímu prostředí jsou 

podobné případy obtížně ex post diskutovatelné, a zdůraznila nutnost aktivní reakce 

v okamžiku přímého setkání s podobným jednáním spojeným s nenávistnými projevy. 

Pokud se jedná o takové jednání konkrétní osoby spjaté s FSS, pak by o něm měl být 

informován nadřízený příslušného pracoviště fakulty. 

Děkan Dančák: Poukázal na důležitou roli FSS spočívající v kultivaci debat různého 

typu tak, aby bylo dbáno o charakter slušnosti a věcné argumentace. 

Senátor Hruška: Uzavřel diskuzi poukázáním na důležitost otevřenosti a prostoru 

pro vyjádření opačných, i negativních, názorů, pokud se však jedná o případy hraničící 

s kriminalizovatelným jednáním, pak je namístě je řešit – ať už mazáním, 

či disciplinárními způsoby. Dodal, že jako vhodně zvolený způsob řešení situací daného 

typu vnímá právě onu snahu o kultivaci prostředí, na druhou stranu si nedokáže 

představit, že by AS FSS mohl regulovat obsah na stránkách, které nejsou oficiálními 

stránkami FSS, prostor pro vstup do diskuze však vnímá jako zcela správný. 

Docent Balík: Vznesl dotaz na stav, v němž se nachází podoba vnitřních předpisů FSS. 

Situaci schvalování vnitřních předpisů jednotlivých fakult AS MU označil za 

naléhavou. 

Děkan Dančák: Informoval o tom, že Disciplinární řád FSS byl AS MU vrácen 

k přepracování. Volební řád FSS je schválen, ale je uvažováno o jeho drobných 

změnách, které by mohly být projednány a schváleny současně s projednáváním 

a schvalováním Jednacího řádu FSS. Zbývá též projednat a schválit Statut FSS. 

Předsedkyně senátu Lacinová: Závěrem poděkovala všem přítomným za účast 

a informovala o tom, že příští zasedání AS FSS proběhne v úterý 25. 4. 2017 

v 8:00 hodin v zasedací místnosti 2.11. 

Přijatá usnesení: 

2017-11-04/1 

AS FSS projednal návrh na jmenování doc. PhDr. Martina Vaculíka, Ph.D. 

proděkanem pro výzkum a doktorské studium a schvaluje kladné stanovisko 

k budoucímu jmenování doc. PhDr. Martina Vaculíka, Ph.D. do funkce proděkana 

pro výzkum a doktorské studium (7 pro, 0 proti, 1 se zdržel). 

2017-11-04/2 

AS FSS projednal a schvaluje návrh na jmenování prof. PhDr. Jiřího Lacha, 

Ph.D., M.A. (FF UP v Olomouci), prof. RNDr. Hany Librové, CSc. (FSS MU) 

a doc. PhDr. Martina Vaculíka, Ph.D. (FSS MU) členy Vědecké rady FSS 

(8 pro, 0 proti, 0 se zdržel).  
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2017-11-04/3 

AS FSS projednal a schvaluje Výroční zprávu o hospodaření Fakulty sociálních 

studií MU za rok 2016 (8 pro, 0 proti, 0 se zdržel).  

2017-11-04/4 

AS FSS projednal a schvaluje modifikovaná pravidla sestavování rozpočtu Fakulty 

sociálních studií MU pro kalendářní rok 2017 (8 pro, 0 proti, 0 se zdržel). 

2017-11-04/5 

AS FSS projednal a schvaluje rozpočet Fakulty sociálních studií MU pro 

kalendářní rok 2017 (7 pro, 0 proti, 1 se zdržel). 

2017-11-04/6 

AS FSS projednal a schvaluje prodloužení mandátu členů Disciplinární komise 

FSS – Mgr. et Mgr. Jiřího Baroše, Ph.D., doc. PhDr. Ivy Šmídové, Ph.D. 

(8 pro, 0 proti, 0 se zdržel). 

   

doc. Mgr. Lenka Lacinová, Ph.D. 

předsedkyně senátu 

Mgr. Otto Eibl, Ph.D. 

místopředseda senátu 

Mgr. Žaneta Vencourová 

místopředsedkyně senátu 

Zapsal Jiří Blaha 


